
 

ZPRÁVA 
Okresní kontrolní a revizní rady OSH za uplynulé období 

 

Křelovice 29. 3. 2024 – Shromáždění představitelů SDH 
 

     Dámy a pánové, vážení hasiči, vážení hosté, 

    dovolte mi, abych s pověřením Okresní kontrolní a revizní rady přednesl 

zprávu o činnosti této rady za období od posledního shromáždění představitelů, 

které se konalo dne 16. 11. 2024 v Kyšicích. 

 

    Kontrolní a revizní rada pracuje stále ve stejném složení: Eduard Cízl – 

předseda, Ing. Jan HADINGER, Ing. Jaroslav MATOUŠEK, p. Jaromír BECH a 

paní Marie SEVEROVÁ 

 Účast členů rady na jednání je téměř stoprocentní. V případě nepřítomnosti jsou 

členové vždy řádně omluveni.  Od minulého shromáždění se rada sešla celkem 

dvakrát a to konkrétně 6. 12. 2024, 5. 3. tohoto roku. 
  
   Činnost rady se řídí plánem práce. Pravidelným bodem každého jednání je 

kontrola účetnictví, účetních dokladů, výpisů z účtu, pohybu finančních 

prostředků a stavu hotovosti v pokladně. Při těchto kontrolách nabyly zjištěny 

závady a nesrovnalosti. Účetnictví je vedeno přehledně a pečlivě. Při kontrole 

dne 5. 3. byl stav finančních prostředků na účtu 1.101.616,24 Kč a v pokladně 

bylo 6.192,00 Kč. 

 

   Na březnovém jednání jsme provedli kontrolu inventury majetku a podrobně 

se seznámili s výsledkem hospodaření za rok 2024. Naše rada neshledala v této 

oblasti žádné nedostatky a doporučila schválit výsledky hospodaření OSH PS za 

rok 2024. 

 

  Seznámili jsme se i s návrhem rozpočtu na rok 2025 a ani k tomuto nemá rada 

připomínek a doporučuje ke schválení. 

 

   Projednali jsme i stav v plnění základní členské povinnosti, a to je odvod 

členských příspěvků. K 5. 2. 2025 uhradilo příspěvky všech 128 sborů. 

 

   Dalším bodem našeho jednání byla kontrola dodržování podmínek dotací, 

které naše okresní sdružení obdrželo v roce 2024. Všechny dotace byly řádně 

vyúčtovány. Závěrečné vyúčtování dotace od KÚ PK bylo odesláno 30. 1. 2025. 

Pro sbory a okrsky bylo vyčerpáno 366.138,00 Kč, tj. 76,28 % a pro potřeby 

OSH bylo vyčerpáno 113.862,00 Kč, tj. 23,72 %. 

 

   Na základě Metodického pokynu z našeho ústředí jsme provedli v loňském 

roce kontrolu dokumentace a základního vedení účetnictví ve dvou sborech, a to 

konkrétně u SDH Horní Bělá a SDH Ledce. Výsledky těchto kontrol jsme 

projednali na našem jednání 5. 3. a schválili protokol z těchto kontrol. Zjistili 

jsme, že některé sbory nemají založen registrační list SDH. Tyto registrační lisy 

jsou uloženy na kanceláři OSH, kde je možné si tyto listy zapůjčit a provést 

ověřenou kopii. 



 

 

 

 

  V letošním roce budou kontroly pokračovat. Pro první pololetí jsme náhodně 

vytipovali SDH Kožlany a SDH Chrást. Znovu chci připomenout, že cílem 

těchto kontrol je hlavně prevence a vzájemné upřesnění způsobu a obsahu 

vedené dokumentace. 

    

  Stejně jako kontrola účetnictví a hospodaření patří do pravidelného programu 

jednání kontrola plnění usnesení z jednání výkonného výboru. Jednání 

výkonného výboru se vždy účastním a v této oblasti nemá rada připomínky.   

 

 V uplynulém období neobdržela rada žádné připomínky ani podněty 

k projednání.  
   

  Pravidelně Vás informuji o stavu naší členské základny.  

K dnešnímu dni máme v okrese 128 sborů. V loňském roce ukončili dva sbory 

svoji činnost. Na dnešním jednání budeme schvalovat registraci nového sboru, a 

to SDH Rabštejn nad Střelou. 

Máme 14 okrsků z toho 13 registrovaných. 

Celkem máme 6.161 členů z toho 1.167 mladých hasičů a 4.993 dospělých. Za 

první čtvrtletí letošního roku je to nárůst o 70 mladých hasičů a 52 dospělých.  

  

Dámy a pánové,  

     Závěrem bych chtěl poděkovat svým kolegům za spolupráci a Vám všem 

popřát pevné zdraví a osobní pohodu do naší další práce. 

 

  Děkuji Vám za pozornost. 

        

 

         Zpracoval: Eduard C í z l 

        předseda OKRR OSH PS 

 

 

  


